
P r o t o k ó ł  Nr 8/07 
Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Gminy Miastkowo 
z dnia 27 września 2007 roku. 

 
Posiedzenie komisji odbyło się dnia 27 września 2007 roku w godzinach 1000– 1230. 

Komisję prowadził Przewodniczący Komisji - Radosław Szczubełek protokołował inspektor – 
Barbara Kalinowska. 
W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji.  
 
Członkowie obecni na posiedzeniu: 
 
1. Radosław Szczubełek 
2. Danuta Małgorzata Zajączkowska  
3. Stanisław Długozima 
4. Jarosław Kadłubowski 
5. Przemysław Rogula 
- lista obecności w załączeniu. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Wójt Gminy – Lidia Małgorzata grzejka 
2. Inspektor UG – Agnieszka Dulewicz 
 
Porządek dzienny posiedzenia: 
 
1.  Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 
2.   Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
3.   Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2007 rok. 
4.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a)   przystąpienia do Łomżyńskiego Porozumienia na Rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich, 
b)  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
c)  określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych. 
5.  Zapytania i wolne wnioski. 
 
PRZEBIEG   POSIEDZENIA: 
 
Ad.1. Przewodniczący Komisji - dokonał otwarcia posiedzenia witając wszystkich zebranych. 
Następnie stwierdził prawomocność posiedzenia i zapoznał z porządkiem dziennym, który  
w głosowaniu jawnym komisja jednogłośnie przyjęła do realizacji (za – 5, przeciwnych  
nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
 
Ad.2. Przewodniczący zapoznał wszystkich z protokołem z poprzedniego posiedzenia. 
Do przedstawionego protokołu nie wnoszono żadnych uwag. W związku z powyższym 
przyjęcie protokołu poddano pod głosowanie jawne. Na 5 osobowy skład komisji w posiedzeniu 
uczestniczyło 5 osób. Za przyjęciem głosowało - 5, przeciwnych nie było, wstrzymujących  
się od głosu nie było. Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.3. Komisja rozpatrzyła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2007 r. i nie 
wnosiła do niego żadnych zastrzeżeń. Uznała, że budżet w I półroczu był realizowany zgodnie z 
postanowieniami Rady Wykonanie budżetu komisja zaopiniowała pozytywnie (za – 5, 
przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było,). 
 
Ad.4. Przewodniczący poinformował, że na dzisiejszym posiedzeniu należy rozpatrzyć projekty 
uchwał w sprawach: 
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a) przystąpienia do Łomżyńskiego Porozumienia na Rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich 
Projekt przedmiotowej uchwały przedstawił Przewodniczący. Pani Wójt wyjaśniła,  
że Łomżyńskie Porozumienie jest dobrowolną płaszczyzną współpracy skupiającą gminy, 
rolników, przedsiębiorców itp. działające na rzecz rozwoju obszarów wiejskich powiatu 
Łomżyńskiego. Poprzez wstąpienie do Lokalnej Grupy Działania, gminy maja większą 
możliwość pozyskiwania środków unijnych. 
 Komisja do przedmiotowego projektu uchwały nie wnosiła żadnych zastrzeżeń.  
Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie, (za – 5, przeciwnych nie było, wstrzymujących się 
od głosu nie było).Opinia zostanie przedstawiona na najbliższej sesji Rady Gminy. 
 
b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2008 rok  
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości przedstawił 
inspektor - Agnieszka Dulewicz. Zapoznała również ze stawkami zawartymi w ustawie  
o podatkach i opłatach lokalnych. 
 Komisja po wnikliwej analizie proponuje zmiany stawek w projekcie uchwały 
 w następujących pozycjach: 
-  § 1 pkt1  lit.a - od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej,  
      bez względu na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków - 0,43 zł,  
      od 1 m 2 powierzchni , 
-  § 1 pkt.1 lit.c - pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 
      działalności  pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego - 0,15 zł  
      od 1 m 2 powierzchni, 
-  § 1 pkt.2  lit.a  - od budynków lub ich części od 1 m2 powierzchni użytkowej mieszkalnych – 
     0,40 zł. 

Projekt uchwały wraz ze wskazanymi propozycjami Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
(za – 5, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było).Opinia o projekcie 
zostanie przedstawiona na Sesji Rady Gminy. 
 
c) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych. 
Podobnie jak w punkcie poprzednim projekt uchwały przedstawiła– Agnieszka Dulewicz. 

Do przedstawionego projektu nie zgłaszano żadnych uwag ani zastrzeżeń.  
Komisja jednogłośnie – pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt (za- 5, przeciwnych 
nie było, wstrzymujących się od głosu nie było).Opinia w przedmiotowej sprawie zostanie 
przedstawiona na najbliższej sesji Rady Gminy. 
 
Ad.5. W punkcie zapytania i wolne wnioski nie poruszano żadnych spraw. 
 
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego 
Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji. 
 
  
 
Protokołowała: 
                                                                                                   Przewodniczący Komisji 
Barbara Kalinowska 
                                                                                                      Radosław Szczubełek 


